

---

THE HERITAGE RESOURCES ACT  
(C.C.S.M. c. H39.1)

**Heritage Sites Designation Regulation,  
amendment**

---

Regulation 43/2004  
Registered March 19, 2004

**Manitoba Regulation 122/88 R amended**  
**1 The Heritage Sites Designation Regulation, Manitoba Regulation 122/88 R, is amended by this regulation.**

**2 The Schedule is amended by adding the following after section 114:**

**Mowbray School, R.M. of Pembina**

**115** The parcel of land, buildings, and structures thereon, known as Mowbray School, situated on the southeast quarter of 14-1-8 WPM, in the Rural Municipality of Pembina, and legally described as follows:

the Wly 210 feet of the Sly 210 feet of the SE ¼ 14-1-8 WPM, excepting thereout: all mines and minerals vested in the Crown (Manitoba) by *The Real Property Act*.

March 15, 2004  
15 mars 2004

**Minister of Culture, Heritage and Tourism/  
Le ministre de la Culture, du Patrimoine et du Tourisme,**

Eric Robinson

---

LOI SUR LES RICHESSES DU PATRIMOINE  
(c. H39.1 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine**

---

Règlement 43/2004  
Date d'enregistrement : le 19 mars 2004

**Modification du R.M. 122/88 R**  
**1 Le présent règlement modifie le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine, R.M. 122/88 R.**

**2 L'annexe est modifiée par adjonction, après l'article 114, de ce qui suit :**

**École Mowbray, M.R. de Pembina**

**115** Le bien-fonds, ainsi que les bâtiments et constructions y érigés, connu sous l'appellation « Mowbray School » (« École Mowbray »), sis dans le quart sud-est de la section 14-1-8 O.M.P., dans la municipalité rurale de Pembina, dont la description officielle est la suivante :

Les 210 pieds les plus à l'ouest des 210 pieds les plus au sud du quart sud-est de la section 14-1-8 O.M.P., à l'exception des mines et des minéraux dévolus à la Couronne du Manitoba en vertu de la *Loi sur les biens réels*.

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba